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Barna: Trebuie sa avem un acord pe Legile Justitei; ministrul Stelian Ion se va

consulta cu reprezentantii coalitiei

Copresedintele USR PLUS Dan Barna a informat, marti, ca ministrul Justitiei, Stelian Ion, se va consulta în

zilele urmatoare cu reprezentantii fiecarui partid din coalitia guvernamentala pe tema Legilor Justitiei,

astfel încât sa existe sustinere pentru acest proiect.

 

"Legile Justitiei sunt pe fluxul de a ajunge la formula pe care coalitia o va prezenta în Parlament, în urmatoarele

zile continua discutiile ministrului Justitiei cu specialistii din fiecare partid al coalitiei, procedura de avizare, de

asemenea, curge, astfel încât, într-un termen cât mai scurt, într-o saptamâna jumatate - doua saptamâni, sa putem

adopta în Guvern aceste legi si sa le aducem în Parlament pentru dezbateri. (...) Legile Justitiei sunt în dezbatere

publica de sase luni de zile. A fost adoptat acum mai bine de o luna si jumatate un memorandum în Guvern prin

care s-a stabilit foarte clar acest calendar, pe care Stelian Ion îl respecta si suntem obligati sa-l respectam, tocmai

de aceea si discutia de astazi. E foarte clar ca trebuie sa avem un acord al coalitiei la nivelul Guvernului, tocmai

pentru a veni cu o formula solida si consolidata în Parlament. Se va întâmpla lucrul acesta. Exact cum am spus, la

Ministerul Justitiei, în zilele urmatoare, vor avea loc aceste consultari cu reprezentantii fiecarui partid din coalitie,

astfel încât formula pe care o avem si care este în momentul de fata în dezbatere publica sa aiba sustinerea coalitiei

si sa vina din aceasta postura de document de lege adoptat în Guvern", a declarat Barna, dupa reuniunea coalitiei

guvernamentale.

 

El a precizat ca în sedinta nu s-au discutat chestiunile de fond în cazul Legilor Justitiei. "Eventualele elemente

asupra carora ar trebui sa avem o decizie politica vor veni în urmatoarele sedinte ale coalitiei", a spus Barna.

 

Întrebat daca Politia judiciara ar trebui sa ramâna la MAI cum este în prezent sau sa treaca la Ministerul Justitiei,

cum prevede programul de guvernare, el a raspuns: "În momentul de fata, aceste legi sunt în dezbatere. (...) Nu o

sa ma exprim pe un punct, pentru ca va fi o decizie a coalitiei".

 

"În momentul de fata pozitia mea este de a respecta prevederile din programul de guvernare. Evit sa detaliez pe

continut. Nu am spus ca mi-am schimbat pozitia reflectata în programul de guvernare", a afirmat Dan Barna. 
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